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          Încheiat azi 23.12.2024 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei Milaş la 

care participă cei 9 consilieri locali din cei 9 consilieri locali în funcție. Consiliul local al comunei 

Milaş a fost convocat în şedinţă, pentru această dată, prin Dispoziţia primarului 

nr.163/13.12.2024.       
              Pentru început doamna Morar Leontina, secretarul general al comunei Milaş, efectuează 

apelul nominal al consilierilor, totodată  pune la dispoziţia acestora procesul-verbal al şedinţei 

anterioare, asupra conţinutului căruia solicită acordul consiliului. 

     Cu un numar de 9 voturi ,,pentru’’, nici un vot ,,împotrivă’’ sau ,,abţineri’’, procesul-verbal 

este aprobat.  

     Secretarul general solicită d-lui primar Bâcâin Emil-Gabriel  primar  să prezinte ordinea de zi 

propusă prin Dispoziția nr.163/13.12.2024. 

    
          2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea reţelei şcolare de pe raza comunei Milaş pentru 

anul şcolar 2025-2026           
                    La pct. 2 al ordinei de zi se adoptă Hotărârea nr.48/23.12.2024 privind  aprobarea reţelei 

şcolare de pe raza comunei Milaş pentru anul şcolar 2025-2026 cu un număr de 9 voturi ,,pentru”  .  
         
                 3. Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei și a Statului de funcții pentru anul 

2024. 
                  La pct. 3 al ordinei de zi se adoptă Hotărârea nr.49/23.12.2024  privind modificarea 

Organigramei și a Statului de funcții pentru anul 2024 cu un număr de 9 voturi ,,pentru”  . 
 
                 4. Proiect de hotărâre privind desemnarea  a  doi consilieri locali care vor face parte din  

Comisia de evaluare a performanţelor secretarului general al unităţii administrativ- teritoriale 
MILAȘ. 

               La pct. 4 al ordinei de zi  se adoptă Hotărârea nr.50/23.12.2024 privind desemnarea  a  doi 
consilieri locali care vor face parte din  Comisia de evaluare a performanţelor secretarului general 
al unităţii administrativ- teritoriale MILAȘ ,cu un număr de 8 voturi ,,pentru”  și 1 vot ,, împotrivă,,. 

 
                5. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al   Comunei 

Milas pe anul 2024 
               La pct. 5 al ordinei de zi  se adoptă Hotărârea nr.51/23.12.2024 Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al   Comunei Milas pe anul 2024, cu un număr de 9 
voturi ,,pentru”  . 

 
        6.Diverse  

    La pct.6. Diverse  

- Domnul primar și Domnul consilier Păcurar Vasile propun ca Directorul Scolii 

Gimnaziale cardinal Iuliu Hossu Milaș să depună lunar un raport de cheltuieli la Consiliul 



de administrație al școlii și reprezentatul Primăriei Milaș din consiliul de administrație 

să-l prezinte Domnului Primar 

- Domnul primar informează Consiliul local că, cadourile de crăciun pentru copiii de la 

Scoala Gimnazială cardinal Iuliu Hossu Milaș s-au cumpărat din banii Primăriei . 

- În legatură cu Proiectul de extindere rețea de apă în satul Comlod , D-nul primar a spus 

că nu sunt șanse ca, proiectul să fie aprobat prin Programul Anghel Salygni deoarece 

standardul de cost este mai mare raportat la populație  

- Trebuie reluat din nou Studiul de fezabilitate pe o dimensiune mai mică si avizele –propune 

domnul primar 

- Domnul primar propune consilierilor să se gândească la investițiile pentru anul 2025 până 

când vor veni alocări bugetare la bugetul local. 

- Pentru proiectul de asfaltare , d-ul primar le spune consilierilor că a platit toate lucrările 

la asfaltare executate până la data prezentei ședințe. 

- D-ul primar a vorbit cu reprezentantul firmei care execută asfaltarea, aceștia solicită 

reevaluarea contractului de lucrări semnat acum 5 ani. 

- D-ul consilier Păcurar Vasile propune să se aprobe în ședință de consiliu local ca fiecare 

individ să-și întrețină marginile drumurilor și râurilor din dreptul proprietății . 

- D-ul consilier Pintea Ilie cere să fie pusă piatră pe strada Față deoarece spune că sunt 

gropi  

- D-ul Păcurar Vasile propune să se ia măsuri pentru gunoaiele aruncate de d-ul Brătfălean 

, gunoaie care provin de la animale, siloz, cauciucuri. 

 

 

Nemaifiind discuţii în cadrul şedinţei şi alte probleme de analizat nu mai sunt, iar punctele înscrise 

pe ordinea de zi au fost discutate, cu permisiunea domnilor consilieri, preşedintele de şedinţă 

declară închise lucrările şedinţei de astăzi.  

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
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